
  

PROTOKOŁ Nr  LVI/2022 

ze zdalnej sesji  Rady Miasta Szczecinek w dniu 22 grudnia 2022 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Obecnych  18 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni radni: 

Andrzej Grobelny, Paweł Rybak i Wojciech Stypa. 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 09:00. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29.11.2022 r.  

3. Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2030. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie sprzedaży Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Rozalii z siedzibą w Szczecinku nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Słowiańska” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą Szczecinek a Miastem Szczecinek dotyczącego 

powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadania publicznego Gminy Szczecinek w zakresie pomocy społecznej 

polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Szczecinek do Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Walentynka” w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel Miasta Szczecinek” i „Honorowy Tytuł Zasłużony dla 

Miasta Szczecinek” oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb nadawania tych tytułów. 

13. Uchwała w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

16. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

17. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

18. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

19. Wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Zakończenie sesji. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji Wniosków: 

 w imieniu Komisji zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowej uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Szczecinek; 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses


  

 Komisja rozpatrywała projekt w/w uchwały w dniu 21.12.2022 r. i jednogłośnie wnioskuje o wprowadzenie tej 

uchwały pod obrady dzisiejszej sesji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 radni otrzymali projekt tej uchwały przed sesją, 

 jeśli wniosek zostanie przez Radę Miasta przyjęty, to nowa uchwała będzie jako nowy pkt 15 porządku obrad, a 

numeracja kolejnych punktów ulegnie odpowiedniemu przesunięciu; 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do glosowania nad zmianą porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” wyraziła zgodę na proponowaną zmianę porządku 

obrad. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przedstawiła porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29.11.2022 r.  

3. Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2030. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

7. Uchwała w sprawie sprzedaży Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Rozalii z siedzibą w Szczecinku nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

8. Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Słowiańska” w Szczecinku. 

10. Uchwała w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą Szczecinek a Miastem Szczecinek dotyczącego 

powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadania publicznego Gminy Szczecinek w zakresie pomocy społecznej 

polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Szczecinek do Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Walentynka” w Szczecinku.  

11. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel Miasta Szczecinek” i „Honorowy Tytuł Zasłużony dla 

Miasta Szczecinek” oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb nadawania tych tytułów. 

13. Uchwała w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

17. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

18. Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

19. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

21. Zakończenie sesji. 



  

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia: 29.11.2022 r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że żadne uwagi do protokołu z sesji nie wpłynęły; 

 przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” przyjęła protokół z 29.11.2022 r. 

 

Ad.3.  Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2030. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że Burmistrz chce zgłosić autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 poprosił Skarbnika Miasta o sprecyzowanie autopoprawek i ich uzasadnienie. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 autopoprawki wynikają z uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej i polegają na tym, że odnośnie 1-3 jest 

zmieniana kwota, to dotyczy wydatków na programy realizowane z udziałem środków zewnętrznych, zgodnie  

z załącznikiem nr 2; w wyniku tej zmiany wprowadzone zostają zmiany do załącznika nr 1 oraz do objaśnień; 

 nową wersję projektu uchwały z załącznikami i nowymi objaśnieniami, zgodnie ze zgłaszanymi autopoprawkami  

radni otrzymali przed sesją. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przypomniała, że autopoprawki nie podlegają głosowaniu. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 3 glosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach 

„przeciw”. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 ma wątpliwość, czy uchwalane będą zmiany, czy WPF na 2023 r.? a co będzie jakby radni nie uchwalili budżetu 

na przyszły rok ? 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 taki porządek obrad sesji budżetowej obowiązuje od kilku lat i jest to wymagane przez prawo. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 przed uchwałą budżetową na dany rok najpierw uchwala się WPF na dany rok. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 to jest z godne z zaleceniem Regionalnej Izby Obrachunkowej,  

 na sesji budżetowej najpierw uchwala się WPF potem nowy budżet. 



  

Czesław Podkowiak adwokat, obsługa prawna Urzędu Miasta: 

 potwierdza, powołał się na stanowisko w analogicznej kwestii RIO w Gdańsku. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

 jest spokojniejszy. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 wyjaśniła, że to nowa uchwała; 

 w zaproszeniu na sesję na dole pogrubionym drukiem  jest zamieszczona informacja, że budżet na 2023 r. oraz 

WPF na lata 2023 – 2030 radni otrzymali w dniu 16.12.2022 r. 

 ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania: 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  13 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” podjęła 

uchwałę 

Nr LVI/498/2022  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Szczecinek na lata 2023-2030. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że Burmistrz chce zgłosić autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 poprosił Skarbnika Miasta o sprecyzowanie autopoprawek i ich uzasadnienie. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 omówił i uzasadnił wprowadzane autopoprawki; wynikają one z uwag i zaleceń Regionalnej Izby 

Obrachunkowej: 

1) pierwsza autopoprawka polega na przeniesieniu tej samej kwoty między działami z  działu „754” do działu 

„758”; 

2) druga autopoprawka polega na tym, że w uchwale budżetowej par. 14 otrzymuje nowe brzmienie, zgodnie  

z nową wersją przekazaną radnym przed sesją, i w związku z tym zmianie ulega również par.15; 

3) przyjęcie w/w autopoprawek powoduje zmianę w zał. nr 2 do uchwały budżetowej; 

 komplet autopoprawek radni otrzymali przed sesją. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja w swoim dziale budżetowym zaopiniowała projekt budżetu pozytywnie; 

 odczytał opinie pozostałych Komisji dot. części budżetu wg właściwości poszczególnych Komisji; 

 na koniec Komisja Budżetowo-Ekonomiczna zebrała się ponownie i pozytywnie zaopiniowała cały projekt 

budżetu na 2023 r., 3 glosami „za”, przy 1 glosie „wstrzymującym się” i 0 glosach „przeciw”. 

 

 



  

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 streścił założenia budżetowe na 2023 r., podkreślił, że w obecnym czasie wiele samorządów mierzy się  

z potężnymi wyzwaniami finansowymi; zwrócił uwagę, że w przyszłym roku wydatki majątkowe mają wynieść  

37 mln zł, co, jak zaznaczył, procentowo to bardzo duża kwota;  

 chciałby, aby wszystkie te inwestycje były zrealizowane; 

 najbardziej kosztownym przedsięwzięciem, ujętym w planie finansowym na przyszły rok jest przebudowa 

dworca kolejowego w Szczecinku; zgodnie z zapisem w projekcie budżetu, 

 miasto chce na nią wydać 16,5 mln zł; niedługo odbędzie się kolejny przetarg, mający wyłonić wykonawcę tego 

zadania; w planie jest także m.in. zakup nowych autobusów elektrycznych i ładowarek za 13,5 mln zł, czy 

budowa zespołu przyszkolnych boisk za 1,7 mln zł; 

 oczywiście nie zabraknie koniecznych zadań drogowych, pojawią się nowe przejścia dla pieszych, zostaną 

również zrealizowane przedsięwzięcia, które wygrały głosowanie w minionej edycji Budżetu Obywatelskiego; 

 jednym z obszarów, na które przeznacza się największe kwoty, jest oświata; 

 uważa jednak, że proporcje dotyczące finansowania edukacji publicznej ulegają pewnemu zachwianiu; 

 18 mln zł przekazuje państwo w ramach subwencji a Miasto dokłada 11 mln zł; udział miasta w finansowaniu 

oświaty jest coraz większy; 

 przewidywany dług na koniec przyszłego roku powinien wynieść ok. 34 mln zł, to 17,1% dochodów Miasta, a 

samorządy mogą mieć dług na poziomie do 60% swojego budżetu, w Szczecinku pozostaje więc jeszcze spory 

margines; Burmistrz jest spokojny o sytuację finansową w mieście; 

 na koniec 2022 r. dług będzie mniejszy od zakładanego; 

 omówił poszczególne kwoty przeznaczone na wydatki inwestycyjne, w tym dot. realizacji budynku mieszkalnego 

przy ul. Polnej, ta inwestycja przebiega zgodnie z harmonogramem; w budynku będzie obsługą dla osób 

starszych oraz z dysfunkcją, będzie świetlica, to pierwszy tego typu projekt; 

 omówił wydatki i inwestycje ujęte w załączniku nr 18; 

 liczy na to, że radni przyjmą proponowany budżet na 2023 r. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 odczytała stanowisko RIO pozytywnie opiniujące projekt budżetu Miasta na 2023 r. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Klubu Radnych KO: 

 Burmistrz poruszył wszystkie aspekty przyszłorocznego budżetu; 

 podobnie jak Burmistrz, radny wskazał na coraz większe problemy samorządów; w tym przede wszystkim spore 

ubytki w dochodach własnych, które są skutkami reformy podatkowej; 

 te trudności widać również w części wydatkowej; chodzi o podwyżki cen prądu, gazu, paliwa; 

 a przecież to cena paliwa decyduje o kosztach utrzymania Komunikacji Miejskiej czy o opłatach za śmieci; 

 do tego inflacja, niewystarczająca subwencja oświatowa; 

 zwrócił jednak uwagę na pozytywne strony budżetu; 24 mln zł to środki zewnętrzne, to świadczy, że potrafimy 

jako samorząd sięgać po pieniądze zewnętrzne; zadłużenie Miasta w stosunku do dochodów jest bezpieczne i 

co najistotniejsze, Miasto nie zamierza zaciągać kredytu; 

 Klub Radnych KO będzie głosował za przyjęciem tego budżetu. 



  

Małgorzata Kubiak-Horniatko Przewodnicząca Klubu Radnych PS: 

 budżet Miasta to bardzo duże wyzwanie, zwłaszcza w czasie kryzysu, wydaje się, że nie jest to budżet 

przetrwania, ale rozwojowy, za co dziękuje; pochwaliła Burmistrza za wnikliwą analizę sytuacji; 

 odnośnie jednak bardzo dużych kosztów Komunikacji Miejskiej zasugerowała, czy nie wprowadzić np. karty 

mieszkańca do bezpłatnych przejazdów tylko dla mieszkańców Szczecinka; gościnność  gościnnością ale czy 

stać Miasto na fundowanie darmowych przejazdów osobom spoza Szczecinka; 

 Klub Radnych PS uważa też, iż zbyt optymistycznie zaplanowano w budżecie dochody Miasta, jeśli planowana 

sprzedaż mienia nie wyjdzie, to te dochody będą mniejsze i nie zostaną zrealizowane cele inwestycyjne; 

 zgadza się z Burmistrzem odnośnie uwag dot. subwencji oświatowej; 

 Klub Radnych PS nie będzie głodował przeciwko budżetowi, ale wstrzyma się od głosu. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 odnośnie ewentualnego niezrealizowania sprzedaży mienia przypomniał, że każdego roku dany budżet jest 

modyfikowany i zmieniany na kolejnych sesjach, w zależności od sytuacji i potrzeb; 

 jeśli okaże się, że planowane dochody będą trudne do zrealizowania to zaproponuje zmianę budżetu; 

 odnośnie darmowych przejazdów Komunikacją Miejską; gdy wzrosły ceny paliw dodatkowa grupa ludzi 

przesiadła się ze swoich aut do autobusów miejskich; 

 w autobusach są zainstalowane mierniki ilości osób wsiadających i wysiadających i stąd wiadomo, jakie jest 

faktyczne zapotrzebowanie na bezpłatne przejazdy; 

 cały czas trwają prace nad optymalizacją przewozów; są sygnały, że wielu mieszkańców z tego korzysta; 

 gdyby wprowadzić kartę mieszkańca, to co np. z młodzieżą z internatów, która cały tydzień przebywa  

w Szczecinku; przecież tu jest ich centrum życiowe; co z pracownikami dojeżdżającymi z okolic do pracy  

w Szczecinku, którzy podatki płacą w Szczecinka; 

 uważa, że umożliwienie tym ludziom bezpłatnych przejazdów komunikacją miejską jest ważniejszą ideą, niż 

wprowadzanie karty mieszkańca. 

 

Joanna Pawłowicz Przewodnicząca Klubu Radnych RdS: 

 Klub Radnych RdS zdaje sobie sprawę, że skonstruowanie tego budżetu była dużym wyzwaniem; 

 widać dbanie o oświatę, które jest tu jednym z bardzo priorytetowych zadań; 

 Klub Radnych widzi jednak pewne sytuacje, co do których ma wątpliwości, w tym dot. rewitalizacji jeziora, 

gospodarki odpadami, czy odnośnie remontu dworca PKP, który zdaniem radnych nie należy do zadań Miasta; 

 nie negując budżetu Klub Radnych wstrzyma się od głosu. 

 

Marek Ogrodziński radny: 

 zwrócił uwagę, że podczas posiedzeń poszczególnych Komisji opiniujących budżet, nie było żadnego głosu 

przeciw; to budujące; oznacza to, że wszyscy myślimy - chcemy, żeby Szczecinek był pięknym miastem; 

 pozytywne jest też to, że nie zakładamy wzięcia kredytu, co innego spłacanie już zaciągniętych; 

 odnośnie planów sprzedaży mienia trzeba patrzeć do przodu; powstaje nowy odcinek drogi S-11 z Koszalina do 

Bobolic, a planowana jest budowa kolejnego odcinka S-11 od Bobolic do Szczecinka; 

 już teraz jednak zaledwie ok. 30 km od Szczecinka będzie trasa szybkiego ruchu, co wiąże się z rozwojem 

terenów pobliskich i sprzyjaniu sprzedaży działek. 



  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do glosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada miasta 13 głosami „za”, przy 5 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” podjęła 

uchwałę 

Nr LVI/499/2022  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5.Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że Burmistrz chce zgłosić autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 poprosił Skarbnika Miasta o sprecyzowanie autopoprawek i ich uzasadnienie. 

 

Grzegorz Kołomycki Skarbnik Miasta: 

 radni otrzymali przed sesją wersję projektu uchwały z proponowanymi autopoprawkami, polegają one na tym, że 

zwiększone zostały dochody z tytułu sprzedaży węgla; 

 odnośnie wydatków zwiększa się o taką samą kwotę w dziale „administracja publiczna” na wydatki bieżące; 

 w związku z powyższym zmianie ulega uchwała i jej załącznik nr 1 oraz uzasadnienie do uchwały. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński. Zostało 17 radnych.  

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw”  podjęła 

uchwałę 

Nr LVI/500/2022  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Na salę obrad wrócił radny Marek Ogrodziński, ale wyszedł radny Wiesław Suchowiejko. Obecnych 17 radnych. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący KomisjiBudżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  



  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LVI/501/2022  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Na salę obrad wrócił radny Wiesław Suchowiejko. Obecnych 18 radnych. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie sprzedaży Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Rozalii z siedzibą w Szczecinku nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie;  

 omówił uchwałę i jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LVI/502/2022  

w sprawie sprzedaży Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Rozalii z siedzibą w Szczecinku nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Szczecinek 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

 przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

 

 



  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LVI/503/2022  

w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Słowiańska” w Szczecinku. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

 przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LVI/504/2022  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Słowiańska” 

w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Uchwała w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą Szczecinek a Miastem Szczecinek dotyczącego 

powierzenia Miastu Szczecinek realizacji zadania publicznego Gminy Szczecinek w zakresie pomocy społecznej 

polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Szczecinek do Środowiskowego Domu Samopomocy „Walentynka” w 

Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

 przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

 

 

 

 



  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LVI/505/2022  

w sprawie zawarcia Porozumienia pomiędzy Gminą Szczecinek a Miastem Szczecinek dotyczącego powierzenia 

Miastu Szczecinek realizacji zadania publicznego Gminy Szczecinek w zakresie pomocy społecznej 

polegającego na kierowaniu mieszkańców Gminy Szczecinek do Środowiskowego Domu Samopomocy 

„Walentynka” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

 przedstawił uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

Nr LVI/506/2022  

w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel Miasta Szczecinek” i „Honorowy Tytuł Zasłużony 

dla Miasta Szczecinek” oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb nadawania tych tytułów.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Pozytywne opinie wszystkich pozostałych Komisji przedstawili kolejno Przewodniczący tych Komisji. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”,  przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” podjęła 

uchwałę 

Nr LVI/507/2022  

w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel Miasta Szczecinek” i „Honorowy Tytuł Zasłużony dla 

Miasta Szczecinek” oraz przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb nadawania tych tytułów.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 



  

Ad.13. Uchwała w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”  podjęła uchwałę 

Nr LVI/508/2022  

w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Szczecinek 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.14. Uchwała w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za”,  podjęła uchwałę 

 

Nr LVI/509/2022  

w sprawie przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miasta Szczecinek na 2023 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.15. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Petycji i Wniosków: 

 przypomniał treść skargi; 

 przypomniał wyjaśnienia Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego, które radni również otrzymali; 

 Komisja proponuje uznanie skargi za bezzasadną, rekomendując Radzie Miasta podjęcie przedłożonej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

 



  

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”,  przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” podjęła 

uchwałę 

Nr LVI/510/2022  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Szczecinek 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.16. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Ad.17. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Marek Ogrodziński Przewodniczący Komisji Ochrony środowiska i Zdrowia: 

 09.12.2022 r. wziął udział w spotkaniu w sprawie obywatelskiej inicjatywy dot. in vitro; 

 uważa, że to powinno wspierać Państwo, było duże zainteresowanie. 

 

Ad.18. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.19. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Pytań nie wniesiono. 

 

Ad.20. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Paulina Peciak-Nazarewska radna: 

 podziękowała za zbiórkę zabawek dla dzieci znajdujących się w szpitalu, to sprawiło tym dzieciom uśmiech na 

twarzy; sama też ma dziecko w szpitalu w Koszalinie i wie, jakie to ważne. 

 

Ad.21. Zakończenie sesji. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad; 

 w 2023 r. sesje będą odbywały się w każdy ostatni czwartek miesiąc z możliwością zmiany; 

 złożyła życzenia świąteczne osobom znajdującym się na sali obrad oraz mieszkańcom; 

 zakończyła obrady. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 10:35. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                                      Katarzyna Dudź 


